
 
 

 

 

Tarnów, 31 stycznia 2023 r. 

KRM.0003.663.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXXI sesji Rady Miejskiej 26 stycznia 2023 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Jolanta Żurowska zgłosiła następujące 

wnioski:   

1. Poprosiła o uzupełnienie ubytków na ul. Ziołowej przy filii poczty. W tym miejscu jest duże 
natężenie ruchu a ubytki są bardzo duże.  

2. W imieniu mieszkańców, którzy mają problem z parkowaniem przy swoich posesjach, wzdłuż 
ul. Zagumnie. Nagminnie miejsca te zajmowane są przez pracowników zakładów „Sokołów” 
(którzy mają do dyspozycji duży parking przy cmentarzu, z którego nie korzystają, ponieważ 
jest on w większej odległości od zakładu). Zwróciła się z prośbą by Straż Miejska od czasu do 
czasu sprawdziła czy samochody tam stojące nie należą do pracowników ww. firmy. 
Nadmieniła ponadto, że pracownicy tych zakładów parkują również przy kościele co 
uniemożliwia parkowanie tam podczas różnego rodzaju uroczystości np. pogrzebowych.  

3. Zwróciła się z prośbą o uzupełnienie ubytków w ul. Klikowskiej (okolice zakładu „Sokołów”, 
obok przejazdu kolejowego, przy wjeździe na rondo Lecha Kaczyńskiego). Ruch na tej ulicy jest 
bardzo duży a ubytki te zagrażają bezpieczeństwu poruszających się tam. 

4. Poprosiła o interwencję odpowiednich służb w celu uzupełnienia ubytków w nawierzchni dróg 
pomiędzy ulicą Trawiastą a ulicą Pomidorową (ulice boczne do ul. Klikowskiej). 

5. Po raz kolejny zgłasza, iż przy ul. Św. Huberta, gdzie znajdują się działki budowlane i mnóstwo 
domów już powstało nie ma w dalszym ciągu dorowadzonych mediów: woda, kanalizacja. Chce 
wiedzieć jakie zostały podjęte działania w tej sprawie? Jakie są plany? Jak ta kwestia zostanie 
rozwiązana?    

6. W dniu 17 stycznia 2022 roku pewien mieszkaniec złożył pismo do urzędu o zmianę 
przeznaczenia terenu w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego dotyczące ul. 
Mroźnej. Osoba ta dostała pozytywną odpowiedź, ale nic się w tej sprawie nie dzieje. 
Powodem, dla którego stara się o tą zmianę jest chęć zwiększenia możliwości rozwoju firmy i 
zwiększenie zatrudnienia. Radna chce wiedzieć jak długo trwają prace proceduralne, jeżeli 
chodzi o zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego? Kiedy ta kwestia zostanie 
rozwiązana? Prosi o konkretną odpowiedź. Dane mieszkańca oraz działki, o którą chodzi 
stanowią załącznik do wniosku.   
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